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RĒZEKNES NOVADA DOME 
TERITORIĀLĀ KOMITEJA 

REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 
2023.gada 27.aprīlī Nr. 9 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēde atklāta plkst. 09:00 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Staņislavs Šķesters  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Felicija 
Leščinska, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Jānis 
Freibergs, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Vilis Deksnis, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts 
Aivars Buharins, Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Inta Brence, Deputāts Guntis 
Rasims, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Zigfrīds 
Lukaševičs. 

 
Darba kārtībā: 
 

1. Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas 
komisijas sastāvā. 

2. Par līdzfinansējuma pieškiršanu biedrības "Griškānu pagasta sieviešu klubs "SMAIDS"' 
projektam “Rotaļu laukuma izveide pašiem mazākajiem ciemata iedzīvotājiem”. 

   
1.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas 
komisijas sastāvā 

Ziņo Ilona Turka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo 
aktu apstrīdēšanas komisijas sastāvā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ar ko šie grozījumi ir saistīti? 

Izsaka viedokli Ilona 
Turka: 

Vispirms darbiniece iet īsākā atvaļinājumā un pēc tam garākā. 
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Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Administratīvo aktu apstrīdēšanas komisijas ir kā lēmumu 
pārsūdzēšanas institūcija? 

Izsaka viedokli Ilona 
Turka: 

Tā ir institūcija, kas ir strīdu izskatīšana pirms tiesas. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, Aija 
Kiserovska, Felicija Leščinska, Anita Ludborža, Staņislavs 
Šķesters, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo 
aktu apstrīdēšanas komisijas sastāvā". 

 
2.§ 

Par līdzfinansējuma pieškiršanu biedrības "Griškānu pagasta sieviešu klubs 
"SMAIDS"' projektam “Rotaļu laukuma izveide pašiem mazākajiem ciemata 

iedzīvotājiem”. 
Ziņo Oļegs 
Kvitkovskis: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības dalību projektā “Rotaļu 
laukuma izveide pašiem mazākajiem ciemata iedzīvotājiem” 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kādā projekta grupā šis projekts skaitās? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Tas ir Lauku atbalsta dienesta izsludinātais projekts. 

Izsaka viedokli 
Vasīlijs Arbidāns: 

Vai smilšu kaste būs aizverama? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Jā, noteikti, tā ir obligāta prasība. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Vai tas būs vienīgais projekts no Kaunatas apvienības pārvaldes 
puses? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Uz doto brīdi, jā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Ir jāsaprot kopējais apjoms. Lai nav tā, ka viens projekts tiek 
atbalstīts, bet nākamnedēļ būs vēl 40 projekti. Tad ir jāskatās, kādas 
ir atbalstīšanas prioritātes. Un vai ir līdzfinansējuma pozīcija 
apvienības budžetā? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Uz doto brīdi nav, bet budžetu ir iespēja grozīt. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Katru gadu katra apvienība projekta realizācijas ietvaros no sava 
budžeta groza un plāno līdzfinansējuma daļu (sniedz informāciju). 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šo projektu iesniedz sabiedriskā organizācija. Vai mums ir kāda 
atsevišķa programma? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tam līgumam, par biedrības realizēto projektu un par pašvaldības 
līdzfinansējumu, ir jābūt attiecīgi noformulētam, lai saprastu, kas 
notiek ar iekārtām, kas atbild par uzturēšanu, par kārtību un, ja 
nepieciešams, nodošanu pēc uzraudzības perioda, jo ir bijuši ne visai 
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labi piemēri. Ar biedrību, noteikti, ir jābūt attiecīgai vienošanās par 
līdzfinansējumu un katra atbildību (sniedz informāciju) 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Nākošajās komiteju sēdēs ir līdzīgi iesniegumi, bet tie dominē 
apvienību pārvalžu budžeta ietvaros. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kas šo projektu finansēs? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Apvienības budžets. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, Aija 
Kiserovska, Felicija Leščinska, Anita Ludborža, Staņislavs 
Šķesters, Ērika Teirumnieka) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma pieškiršanu biedrības "Griškānu pagasta 
sieviešu klubs "SMAIDS"' projektam “Rotaļu laukuma 
izveide pašiem mazākajiem ciemata iedzīvotājiem”". 

 
 
Sēde slēgta plkst. 09:14 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                               Staņislavs Šķesters 
 
 
 
 
Protokoliste:                                Natālija Zvīdriņa 
 


